
Årsmelding fra jollegruppa, 2023. 

Denne meldingen blir kort – fordi det er lite å rapportere. 

For første gang på 27 år har vi ikke hatt jolleseiling for barn og ungdom. 

Vi startet sesongen med et helgekurs, med mange deltakere. Men ingen 

av dem var interessert i å fortsette.  

Av de «gamle» seilerne var det en som ønsket å seile videre og ble med 

på noen få treninger – Men av forståelige grunner fristet det ikke å være 

alene jolleseiler. 

Laserne er mye på sjøen – flere onsdager,torsdagere og hver søndag i 

er de ute, 3-5 båter hver gang – og ingen av seilerne er under 50 år- 

foreløpig. De sier de satser mot OL neste år. 

 

Pål Atle Steffensen 

 


